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Att anta samtliga föreslagna stadgeändringar med undantag för ändringen som berör 
nytt medlemskap där förfarandet med rekommendation föreslås vara kvar. 
  
Bakgrunden till att jag anser att systemet med rekommendation skall vara kvar är att 
vi under mina 15 år i sällskapet ännu inte fått in olämpliga medlemmar. Med 
olämpliga menar jag personer som inte följer god föreningsordning och som 
uppenbart uppträder störande. Ett medlemskap är så pass billigt att ganska många 
skulle kunna tänka sig att betala bara för att festa loss en kväll eller ha en svensexa i 
bastun. Den risken är väldigt liten idag men ganska uppenbar om bara kötiden skall 
gälla. Varför ändra ett system som fungerar kan man undra? 
 
 

 
Styrelsen yrkar på avslag 
Regeln har inte tillämpats på senaste åren och är svår att administrera. 
  
 


